



LOUPES

Magnification Systems



ONE ERGO

Advanced

The introduction of the new Ergo Advanced optical technology coincides with the 25th anniversary of the founding of Univet. To celebrate this important moment, Univet dedicates a limited edition of the award-winning ONE frame combined with the new optical technology to its founder Armando Portesi, distinguishing it with a special limited edition colour. The perfect combination of innovation, heritage and made in Italy design.

L'introduction de la nouvelle technologie optique Ergo Advanced coïncide avec le 25ème anniversaire de la fondation d'Univet. Pour marquer cet évènement important, Univet dédie à son fondateur Armando Portesi une édition limitée de la monture ONE, plusieurs fois primée, combinée à la nouvelle technologie optique et dérivée dans une couleur spéciale en édition limitée. L'alliage parfait entre innovation, héritage et design Made in Italy.

Why Ergo



Advanced optics

LEARN MORE



univetloupes.com/one-ergo

Why choose Ergo Advanced optics?

Unlike the ergo systems on the market, the new patented ultra-light Ergo Advanced system allows you to:

- Assume a natural neck inclination, achieving the perfect posture and making it easy to use the ergo loupes.
- Maintain the correct posture even when observing peripheral areas thanks to a broader field of view.
- Obtain an increased brightness of the image thanks to the innovative optical technology.
- View the surrounding environment without being forced to remove the ergo loupes, thanks to the lowered position of the optics.

Pourquoi opter pour des optiques Ergo Advanced?

Contrairement aux systèmes ergonomiques existants sur le marché, le nouveau système breveté ultra-léger Ergo Advanced vous permet de:

- Favoriser une inclinaison plus naturelle du cou influant sur la posture.
- Favoriser une posture correcte, y compris lors de l'observation de zones périphériques, grâce à un champ de vision élargi.
- Avoir une meilleure luminosité de l'image grâce à la technologie optique innovante.
- Visualiser l'environnement périphérique sans être contraint de retirer les Loupes ergo, grâce au positionnement plus bas des optiques.



NATURAL NECK INCLINATION

Inclinaison naturelle du cou



EASY TO USE

Facile d'utilisation



BROADER FIELD OF VIEW

Champ de vision élargi



INCREASED IMAGE BRIGHTNESS

Meilleure luminosité de l'image



SURROUNDING VISION

Vision périphérique



LIGHTWEIGHT OPTICS

Optiques légères

ONE ERGO

Advanced

SIZE

55□14

Universal Fitting

Magnification	Ergo
3.5 X	•
4.5 X	•
5.7 X	•

ACCESSORIES INCLUDED

Side protection

Elastic band

Soft rubber Gasket

CUSTOMIZATION

Owner Name / Engraving on Black Limited Edition plate

COLOURS

available only with "Armando Portesi" Limited Edition colours



LIMITED
edition

Available only Ergo

www.univetloupes.com



UNIVET LOUPES Spa Via Giovanni Prati, 87 - 25086 Rezzato (BS) Italy +39 030 2499411 · info@univetloupes.com